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Abstract (en)
[origin: US4830284A] A dosing or atomizing pump for liquid, creamy or pasty media has, in addition to its outlet valve provided on the pump
chamber an additional valve provided in the pump operating pushbutton and closes the discharge opening directly at its mouth. By means of the
hydraulic pressure, the additional valve body is operated by means of a differential piston. In a variant, the valve body can be a functional part of an
atomizer nozzle. The additional valve prevents drying or other negative influencing of the medium in the discharge passage.

Abstract (de)
Eine Dosier- oder Zerstäüberpumpe (11) für flüssige, breiartige oder cremeartige Medien besitzt zusätzlich zu ihrem an der Pumpenkammer
vorgesehenen Auslaßventil (23) ein Zusatzventil (36), das in dem Betätigungsdrücker (28) für die Pumpe vorgesehen ist und die Austrittsöffnung
(43) unmittelbar an ihrer Mündung abschließt. Der Ventilkörper (35) des Zusatzventils (36) wird durch den Flüssigkeitsdruck über einen
Stufenkolben betätigt. Bei einer Variante kann der Ventilkörper Funktionsteil einer Zerstäüberdüse sein. Das Zusatzventil (36) verhindert Eintrocknen
oder andere negative Beeinflussung des Mediums im Austrittskanal.
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